

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDANIAN DUTY FREE SHOPS Date: 28-09-2026 12:07:39 PM Subject: Election of the Chairman of the Board of Directors	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الاسواق الحرة الاردنية التاريخ: 28-09-2026 12:07:39 PM الموضوع: انتخاب رئيس مجلس الادارة
Please be advised that the Board of Directors, during its meeting No. 12/2026 held on September 17, 2026, resolved as follows: The Board decided to elect H.E. Mr. Makram Al-Qaisi as Chairman of the Board of Directors, and Union Bank—represented by Mr. Muhannad Boukeh—as Vice Chairman of the Board of Directors.	يرجى التكرم بالعلم بأن مجلس الادارة قرر ما يلي في جلسته رقم 12/2026 بتاريخ 2026/9/17: قرر مجلس الادارة انتخاب معالي السيد مكرم القيسي رئيساً لمجلس الادارة والسادة بنك الاتحاد ويمثله السيد مهند بوكه نائباً لرئيس مجلس الادارة
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Adel farraj	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Adel farraj